

TO BAYE LAZARE
Ridge Trail
(1 hour)

PALM FOREST
FORET DE PALMIERS



Le Jardin du Roi

CINNAMON
CANNELLE

COCO DE MER

COFFEE
CAFFEIERS

CLOVES
GIROFLE

PINEAPPLES
ANANAS

MEDICINAL PLANTS
PLANTES MEDICINALES

PEPPER
POIVRIERS

ORCHARD

VERGER

HERBS

GIANT TORTOISES

TORTOISES

ORCHIDS

Careless Plants & Flowers

YLANG YLANG

MOULIN

PATCHOULI

Shop & Restaurant



MUSEUM

4

7

TRAVELLER'S TREE

GARDEN OF REMEMBRANCE

NUTMEG
MUSCADIERS

CITRONELLE

VIEWING POINT
POINT DE VUE

TO GRASSE
(1 hour)

Key

- RAINFOREST TRAIL / SENTIER FORET
- GARDEN WALK / SENTIER JARDIN
- MEDICINAL PLANT WALK / SENTIER PLANTES MEDICINALES
- RIDGE & MOUNTAIN TRACKS / SENTIERS DU COL
- DRIVEWAY TO PROPERTY
ENTREE A LA PROPRIETE



Trail Ends



17

68

42

60

2

BANANAS

FOOD CROPS

FOREST

VANILLA

BAMBOOS

HELICONIAS

HIBISCUS



Walks & Trails ~ Randonnées et Sentiers



Welcome! Bienvenue!

Le Jardin du Roi

This picturesque location nestled in an area known as Domaine de l'Enforcement in Anse Royale is a working plantation built around a traditional homestead with 25 hectares of lush greenery which is part nature reserve, part botanical garden and part spice plantation.

Cet endroit pittoresque est situé au Domaine de l'Enforcement à Anse Royale. Recrée autour d'une maison traditionnelle, et entouré de verdure luxuriante, l'actuel Jardin du Roi vous propose un domaine de 25 hectares, disposé en réserve naturelle, jardin botanique et plantation d'épices.



Garden Walk

This walk takes the visitor from the homestead through the vanilla and allspice areas to the tortoise pens and up to the view point. Along the path, nutmeg trees and citronella bushes can be viewed. The return walk goes through the unusual plants garden, the birds area, the pepper plantation and orchard. An orchid garden is being prepared. 20 mins. Gentle.

Medicinal Plants Path

A short walk through a sample of traditional Seychellois medicinal plants not seen elsewhere in the garden. 10 mins. Gentle.

Rainforest Trail

Climbing through a coffee garden shaded by female coco-de-mer trees, this trail allows the visitor to walk through a stand of mature clove trees before turning and descending across a cinnamon plantation, the site of the old cinnamon distillery, an ylang-ylang valley and the giant bamboos. In the rainy season a miniature waterfall is visible. 20 mins. Moderate.

Ridge Trail

A steep climb to the top of the property. From the ridge both sides of the island can be seen and great views enjoyed. 1 hour. Hard.

Gratte Fesses

The highest point of the Jardin is reached after a steep climb. At the top great views of the Anse Royale and Anse à la Mouche bays can be enjoyed. The pitcher plant and other endemic plants can be seen growing wild on the summit. 1 hour. Hard.



Sentier Jardin

Ce sentier, menant jusqu'au point de vue, permet au visiteur de découvrir vanille et quatre-épices, muscadiers et citronnelle. Le retour traverse un petit jardin de plantes rares et longe les cages d'oiseaux et parcs à tortues géantes. Un crochet fait découvrir la culture de poivre vert et le verger du Jardin. 20 mins. Doux.

Sentier Plantes Médicinales

Ce petit sentier permet au visiteur de se familiariser avec un échantillon de nos plantes médicinales traditionnelles. 10 mins. Doux.

Sentier Forêt

Grimpant à travers une petite plantation de caféiers et les cocos-de-mer du Jardin, ce sentier mène le visiteur à apprécier girofliers, cannelliers, ylang-ylang et bambous géants avant de déboucher sur le site de l'ancienne distillerie du domaine et sa minuscule chute d'eau en saison pluvieuse. 20 mins. Modérément dur.

Sentier du Col

Ce sentier est encore utilisé par les habitants du haut. Il grimpe vite jusqu'au col d'où les deux cotés de l'île peuvent être appréciés. 1H. Dur.

Gratte Fesses

Le sommet du domaine avec ses vues imprenables sur Anse à la Mouche et la baie d'Anse Royale. Le sommet abrite plusieurs espèces de plantes endémiques, dont la liane pot-à-eau, plante carnivore. 1H. Dur.

AB... 52.90
AC... 25.
CD... 3.
AE... 20.

PLAN DU JARDIN DU ROY AL'ANCE Royale

Le Jardin du Roi

Domaine de l'Enforcement

Anse Royale, P.O.Box 3037 • Tel: 4371313 • Fax: 4371366